## 《单词百科:troubleshooting是什么意思?troubleshooting怎么发音?troubleshooting的解释和用法》

英语单词troubleshooting是什么意思?troubleshooting怎么读?troubleshooting怎么发音? 美加网为您整理了troubleshooting的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面 跟小编一起来看看吧!



## troubleshooting怎么读

troubleshooting的读音:['tr bl u:t ]

## troubleshooting的意思

1、n.发现并修理故障,解决纷争;

## troubleshooting的双语例句

1. Coordinate finishing section startups, shut downs, change overs and troubleshooting.

协调成品部的启动, 停运, 变更及故障排除.

2. Troubles and troubleshooting in verification of HGB analyzers were introduced.

介绍了血红蛋白仪在检定中常见故障及故障排除方法.

3. The common troubleshooting of the photoelectric analytical balance was introduced.

介绍光电分析天平一般故障的现象、产生的原因及其排除方法.

4. The modem is not configured correctly. For troubleshooting information, click Help.

调制解调器配置不正确.请单击"帮助"查阅有关疑难解答信息.

5. He is an expert at troubleshooting.

他是位排解争端的能手.

6. The system administrator will also learn helpfultips and develop fundamental troubleshooting skills. 922

同时,系统管理员将学到很<mark>多在日常环境中排除问题的技巧。</mark>

7. Involve in field refrigeration system mechanical and electrical diagnosis and troubleshooting.

负责制冷系统机械和电气的调查分析和疑难排解.

8. Responsible for the installation, maintenance, troubleshooting and repair of instrumentation devices.

负责仪表设备的安装,维修,查找问题及修理.

9. It also a troubleshooting analysis of the undercarriages retractile system.

还包括一次起落架收放系统的故障分析.

10. Then enters stomata is a little more drilling, mounted on debugging, troubleshooting.

于是不兵不不正不退气孔稍微钻不小些, 装上调试, 障碍摈斥.

11. Troubleshooting: debris removal, increase in water depth at the end of valve.

排除方法: 清除杂物, 加大底阀入水深度.

12. Perform troubleshooting, modification and repair work, and undertake hand rework tasks.

执行排故, 改装,修理工作及承担手工技能工作.

13. In the event of abnormal operation should immediately stop checking reasons, troubleshooting.

在运行中如发生异常情况,应立即停车检查原因,排除故障.

14. Experience with productivity measurement systems and good management ability, strong troubleshooting skill.

有很好的提高生产效率能力,以及很好的管理能力和沟通协调能力.

15. Proven troubleshooting and problem solving skills, high tuning skills preferred.

有较强的分析及解决问题的能力,有滤波器调试经验者优先.

以上是美加网为您整理的troubleshooting怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于troubleshooting的用法、troubleshooting的释义、troubleshooting的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/troubleshooting